

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB PESTICIDES & VETERINARY DRUGS MFG. CO. Date: 23-05-2024 03:29:56 PM Subject: Announcing the distribution of dividends to shareh</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية التاريخ: 23-05-2024 03:29:56 PM الموضوع: اعلان توزيع ارباح</p>
<p>Dividend distribution announcement Dear shareholders of the Arab Company for the Manufacture of Pesticides and Veterinary Medicines, Mbedco-Vt The Arab Company for the Manufacture of Pesticides and Veterinary Medicines is pleased to invite our honorable shareholders to receive their cash dividends for the year 2023, as of Monday morning, corresponding to 5/27/2024, from the company's offices located on Zahran Street between the seventh and eighth circles - Al-Husseini Complex - fifth floor, Office No. 507, Tel. No. 2/5354191 - 0797772191. For those wishing to receive their profits from the city of Irbid, please coordinate in advance by calling phone number 027395195 - 0797770787. Chairman of Board of Directors Dr.. Bassam Lahlouh</p>	<p>إعلان توزيع أرباح السادة مساهمي الشركة العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية مبيدكو- فت يسر الشركة العربية لصناعة المبيدات والأدوية البيطرية دعوة السادة المساهمين الكرام لإستلام أرباحهم النقدية عن عام 2023 وذلك إعتباراً من صباح يوم الاثنين الموافق 2024/5/27 من مكاتب الشركة الكائنة في شارع زهران ما بين الدوار السابع والثامن - مجمع الحسيني- الطابق الخامس مكتب رقم 507 هاتف رقم 0797772191- 5354191/2 مدينة اربد يرجى التنسيق مسبقاً بالإتصال على هاتف رقم 027395195 - 0797770787. رئيس مجلس الإدارة د. بسام لعلوح</p>
<p>27-05-2024</p>	<p>27-05-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rana Al Omari</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rana Al Omari</p>